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Abstract (en)
The present invention relates to a clothes washing and/or drying machine with top loading and unloading of the laundry, comprising a drum (1),
a chamber (3), a casing structure (4,5) whose upper face is closed by a door (6) and components (7,8) allowing it to operate, for example, as a
washing product dispensing holder (7) or a control panel (8), characterised in that the level of the loading and unloading threshold (9) for the laundry
is lower than the level of the closure plane of the door (6) of the machine. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne une machine a laver et/ou a sécher le linge a chargement et a déchargement du linge par le dessus, comportant un
tambour (1), une cuve (3), une structure d'habillage (4,5) dont la face supérieure est fermée par une porte (6) et des composants (7,8) permettant
son fonctionnement comme par exemple une boite a produits (7) ou un panneau de commandes (8), caractérisée en ce que la hauteur du seuil de
chargement et de déchargement (9) du linge est inférieure a la hauteur du plan de fermeture de la porte (6) de la machine. <IMAGE>
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